

**Dagsorden og Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 316-0.**

Tilstede: Birte, Marianne, Michelle, Stefan og Jim

Endvidere deltog Jeanette og Simon (Lejerbo Kolding)

Dagsorden er udsendt d. 23 aug. 2017	Referat: Jim Heller Damgaard
1. Velkomst ved formanden	Kort info om hvad der er sket siden sidst?
2. Urafstemning og Køkkener ved Jeanette Gade, fra Lejerbo til ca. 17.30 (pause med smørebød)	<p>Urafstemning hvornår? (Haster) Køkkener status?</p> <p>Urafstemning vedr. Orangeri er nu klar og vil blive igangsat inden for kort tid, der opsættes en postkasse under fælleshuset ved siden af opslagstavlen vor man kan putte sin stemmeseddel i.</p> <p>Jeanette fortalte os hvordan vi skal stemme om nye køkkener i afdelingen. Vi blev også enig om at vi ville invitere svane køkkener med til afdelingsmøde i oktober, vor vi skal stemme om nye køkkener.</p>
3. Bestyrelseslokalet (males, de sidste indkøb) planlægges til oktober.	<p>Hvad mangler i bestyrelseslokalet?</p> <p>Lokalet bliver malet i medio oktober måned efter aftale med Simon.</p>
4. Gårdmiljø, bænke, og fjernelse af gamle borde og stole, sælges på aktion til beboer eller til genbrug?	De gamle borde og stole bliver afhændet ved at køre dem til skrotning. Og de nye borde bænke sæt kommer op stå på vores terrasse områder.
5. Opgørelse indkøb fællesspisning bilag-1 Opgørelse indkøb bestyrelseslokalet bilag-2 Bilag og opgørelse er sendt til kolding (Susanne)	<p>Bestyrelsen har opgjort økonomien vedr. fællesspisning og sendt det til Kolding.</p> <p>Indkøb til bestyrelseslokalet i form af service og dagligdagsting, til brug for bestyrelsen er opgjort og regnskab sendes til Kolding.</p> <p>Bilag og regnskab er sendt til Susanne.</p>
6. Beboersager i afdelingen og hvad kan vi gøre ved det?	Der er desværre en del sager med uro mellem beboer i afdelingen, bestyrelsen har i få tilfælde forsøgt at mægle mellem beboer vor det har været muligt. Ellers er det afdelingskontoret i Kolding der tager sig af disse sager.
7. Bestyrelsesmøder og aktiviteter frem til jul? Arbejdsopgaver frem til jul?	Vi holder bestyrelsesmøde igen i September måned dato kommer når vi har fået besked om hvornår vi skal have afdelingsmøde i oktober om afstemning om nye køkkener i afdelingen.

8. EVT.

Bestyrelse er tilfreds med planen for urafstemning om orangeri, selv om det er kommet væsentligt senere end forventet.

Simon fortalte om at vi med fordel kunne få standard vvs ind i vores lejligheder så som vandhanerne i køkkenet, da det vil hjælpe på vedligehold i det daglige, det syntes vi i bestyrelsen er en god ide. Dette gælder dog kun ved nye køkner. Og hvis vi vedtager det i afdelingen.

Bestyrelsen drøfte kort hvad der kan komme af aktiviteter resten af året, og var enig om at vi kommer til at bruge tiden på at få afdelingsmøde om køkkener på plads før der ligger nye planer.

Formanden takkede for god orden på mødet.

Afbud til Formanden Jim Heller Damgaard på mail: houmannhus@outlook.dk eller mobil: 42 43 11 33

Der er smørrebrød kl. 17.30 så hvis man ikke spiser med eller skal videre så giv besked ellers bestiller vi til alle inviteret.